

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6376553

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
DOLPHIN INTEGRATION	10/22/2020
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	DOLPHIN DESIGN
Street Address:	CHEMIN DES FRANQUES
Internal Address:	PARC TECHNOLOGIQUE DES FONTAINES
City:	BERNIN
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	38190
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	14871508
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(617)646-8646
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	6176468000
Email:	Assignments@WolfGreenfield.com
Correspondent Name:	JAMES H. MORRIS
Address Line 1:	WOLF, GREENFIELD & SACKS, P.C.
Address Line 2:	600 ATLANTIC AVENUE
Address Line 4:	BOSTON, MASSACHUSETTS 02210
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	D0445.70011US00
NAME OF SUBMITTER:	MICHELLE QUINN
SIGNATURE:	/Michelle Quinn/
DATE SIGNED:	10/30/2020
Total Attachments: 6	
source=D044570011US00-ASI-JHM#page1.tif	
source=D044570011US00-ASI-JHM#page2.tif	
source=D044570011US00-ASI-JHM#page3.tif	
source=D044570011US00-ASI-JHM#page4.tif	

source=D044570011US00-ASI-JHM#page5.tif

source=D044570011US00-ASI-JHM#page6.tif

**ACTE REITERATIF DE CESSIION
REITERATIVE ASSIGNMENT AGREEMENT**

**ENTRE LES SOUSSIGNES
BETWEEN THE UNDERSIGNED**

DOLPHIN INTEGRATION, société anonyme, dont le siège social est situé au 39, avenue du Granier, 38240 MEYLAN, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Grenoble sous le numéro 331 951 939, placée sous procédure de redressement judiciaire par jugement du Tribunal de Commerce de Grenoble du 24 juillet 2018,

Représentée aux fins des présentes par la SELARL AJ PARTNERAIRES, prise en la personne de Maître Bruno Sapin, administrateur judiciaire chargé de la mise en oeuvre du plan de cession de DOLPHIN INTEGRATION, nommée aux fonctions d'administrateur judiciaire par jugement du Tribunal de Commerce de Grenoble du 24 juillet 2018 et maintenue à ces fonctions pour exécuter la mission prévue à l'article L.642-8 du Code de Commerce par jugement du Tribunal de Commerce en date du 21 août 2018,

DOLPHIN INTEGRATION, a public limited company, having its head office at 39, avenue du Granier, 38240 MEYLAN, registered at the Register of Companies in Grenoble under number 331 951 939, placed under judicial receivership by the Commercial Court of Grenoble on July 24, 2018,

Represented by the limited liability company for non-commercial services (SELARL) AJ PARTENAIRES acting through Maître Bruno Sapin with a mission of assistance for a disposal plan decision of DOLPHIN INTEGRATION, duly authorized for the purposes hereof by a decision of the Commercial Court of Grenoble of July 24, 2018 and maintained to this purpose for executing the mission in accordance with the provisions of Article L.642-8 of the French Commercial Code by a decision of the Commercial Court of Grenoble of August 21, 2018.

Ci-après dénommée "la CEDANTE",
Hereinafter referred to as "the ASSIGNOR",

**D'UNE PART,
ON THE ONE HAND,**

**ET
AND**

DOLPHIN DESIGN, société par actions simplifiée, dont le siège social est situé Chemin des Franques, Parc Technologique des Fontaines, 38190 BERNIN, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Grenoble sous le numéro 841 620 743, représentée par Monsieur Christian Dupont,

DOLPHIN DESIGN, simplified joint stock company, having its head office at Chemin des Franques, Parc Technologique des Fontaines, 38190 BERNIN, registered at the Register of Companies in Grenoble under number 841 620 743, represented by M. Christian Dupont,

Ci-après dénommée "la CESSIONNAIRE",
Hereinafter referred to as "the ASSIGNEE",

**D'AUTRE PART.
ON THE OTHER HAND.**

BB 6

PATENT

REEL: 054218 FRAME: 0400

PREAMBULE
PREAMBLE

Par jugement du Tribunal de Commerce de Grenoble du 24 juillet 2018, la CEDANTE a été placée en procédure de redressement judiciaire.

By a decision of the Commercial Court of Grenoble of July 24, 2018, the ASSIGNOR was placed under judicial receivership.

Par jugement du Tribunal de Commerce de Grenoble du 21 août 2018, un plan de cession du fonds de commerce et des actifs de la CEDANTE au profit de la société MBDA FRANCE et de la société SOITEC ou toute personne morale telle que stipulée dans leur offre conjointe qu'elles se substitueraient, a été arrêté. Le Tribunal de Commerce de Grenoble a également dit qu'un acte de cession devrait être signé par les parties au plus tard dans les quatre mois suivant ledit jugement et a maintenu la SELARL ADMINISTRATEURS JUDICIAIRES PARTENAIRES - AJP représentée par Maître Bruno SAPIN en qualité d'administrateur judiciaire et lui a conféré la mission de passer l'acte de cession, conformément aux dispositions de l'article L.642-8 du Code de Commerce.

On August 21, 2018, the Commercial Court of Grenoble drew up a disposal plan of the business and assets of the ASSIGNOR to the company MBDA FRANCE and the company SOITEC or any legal entity as stipulated in their joint tender as substitute. The Commercial Court of Grenoble also decided that an assignment deed should be signed by the parties at least four months after its decision and maintained the SELARL ADMINISTRATEURS JUDICIAIRES-AJP acting through Maître Bruno Sapin as receiver with a mission to execute the assignment deed, according to the provisions of article L.642-8 of the French Commercial Code.

Par un Acte de Cession de Fonds de Commerce du 5 décembre 2018, la CEDANTE, représentée par la SELARL AJ PARTENAIRES prise en la personne de Maître Bruno SAPIN en sa qualité d'administrateur judiciaire, a cédé à la société DOLPHIN DESIGN, venant se substituer aux sociétés MBDA FRANCE et SOITEC, l'ensemble des actifs énumérés dans l'article 2 de l'acte, notamment *l'ensemble des droits de propriété intellectuelle et industrielle détenus par la société DOLPHIN INTEGRATION, en ce compris, les logos, tous les noms de domaines, tous les droits d'auteur, brevets, logiciels, savoir-faire, toutes les études, les autorisations administratives et autres formes de propriété intellectuelle et industrielle appartenant au VENDEUR* (article 2.1 (a) (ii)), ainsi que *les droits attachés aux marques détenues par le VENDEUR figurant en Annexe 2-1 (iii)* (article 2.1 (a) (iii)).

By a Sale of Business of December 5, 2018, the ASSIGNOR, represented by the SELARL AJ PARTENAIRES acting through Maître Bruno Sapin as receiver assigned to DOLPHIN DESIGN, in substitute of the companies MBDA FRANCE and SOITEC, all the assets listed in article 2 of said sale, in particular *the entire intellectual and industrial property rights held by the company DOLPHIN INTEGRATION, including the logos, all the domain names, all the copyright, patents, software, know-how, all the research, the administrative authorizations and other kinds of intellectual and industrial property belonging to the VENDOR* (article 2.1 (a) (ii)), as well as *the rights relating to the trademarks owned by the VENDOR listed in Annex 2-1 (iii)* (article 2.1 (a) (iii)).

Pour les besoins de l'inscription de l'Acte de Cession de Fonds de Commerce du 5 décembre 2018 auprès des Offices de Propriété Industrielle, les Parties ont décidé d'établir le présent acte réitératif de cession.

In order to proceed with the recordal of the Sale of Business of December 5, 2018 at the Industrial Property Offices, the Parties have decided to execute this reiterative assignment agreement.

IL A ETE EXPOSE, DECLARE ET CONVENU CE QUI SUIT :

IT HAS BEEN AGREED AS FOLLOWS

Article 1 - Objet du contrat

Article 1 - Scope of the agreement

Sans préjudice des dispositions de l'Acte de Cession de Fonds de Commerce du 5 décembre 2018, la CEDANTE et la CESSIONNAIRE confirment et réitèrent en tant que de besoin que :

Notwithstanding any provision of the Sale of Business of December 5, 2018, the ASSIGNOR and the ASSIGNEE hereby reiterate and confirm, as necessary, that:

L'Acte de Cession de Fonds de Commerce a, notamment, pour objet la cession par la CEDANTE au profit de la CESSIONNAIRE des Brevets listés en Annexe 1 et des Marques listées en Annexe 2, ainsi que tous les droits afférents, y compris le droit de priorité, sans aucune exception ni réserve.

The purpose of the Sale of Business is, in particular, the assignment by the ASSIGNOR to the ASSIGNEE of the Patents listed in Schedule 1 and the Trademarks listed in Schedule 2, as well as all the rights attached thereto, including the priority rights, without any reservation or exception.

La CEDANTE cède et transfère, sans exception ni réserve, à la CESSIONNAIRE tous les droits de propriété et de jouissance qu'elle détient sur les Brevets et les Marques. La CEDANTE cède également à la CESSIONNAIRE tous les droits de poursuite judiciaire pour les faits de contrefaçon antérieurs et non prescrits à la date du présent acte.

The ASSIGNOR assigns and transfers, without reservation or exception, to the ASSIGNEE which accepts, all its property rights and rights of use of the Patents and the Trademarks. The ASSIGNOR also assigns to the ASSIGNEE all rights to bring legal proceedings for past acts of infringement that are not time-barred on the date of this agreement.

En conséquence de la cession ci-dessus constatée, la CESSIONNAIRE se trouve par le seul fait de l'Acte de Cession de Fonds de Commerce, subrogée à la CEDANTE dans tous les droits, actions et privilèges inhérents aux Brevets et aux Marques.

As a result of the assignment recorded hereinabove, the ASSIGNEE solely as a result of the Sale of Business, replaces the ASSIGNOR with regard to all the rights, actions and liens inherent to the Patents and to the Trademarks.

Article 2 - Déclarations et garanties

Article 2 - Warranties and liabilities

La CEDANTE déclare et garantit être titulaire des droits de propriété précités et pouvoir librement les céder à la CESSIONNAIRE.

L1
PB

PATENT

The ASSIGNOR declares and guarantees that it is the owner of the aforesaid rights and it can freely assign the same to the ASSIGNEE.

Article 3 - Frais et inscriptions

Article 3 - Costs and recordal

Tous frais, droits, taxes et honoraires dus pour toutes formalités relatives à la cession des Brevets et des Marques seront à la charge de la CESSIONNAIRE.

All the costs, fees and rights payable for all the formalities in relation to the assignment of the Patents and the Trademarks shall be borne by the ASSIGNEE.

La cession sera inscrite à la diligence et aux frais de la CESSIONNAIRE aux Registres des Brevets et des Marques des Offices de Propriété Industrielle des pays ou région dans lesquels les Brevets et les Marques sont déposés.

The reiterative assignment agreement shall be recorded at the ASSIGNEE's diligence and expense, on the Registers of Patents and Trademarks of Industrial Property Offices in countries or regions where the Patents and the Trademarks are filed.

Pour procéder à l'inscription du présent acte et pour le faire mentionner partout où besoin sera, tous pouvoirs sont donnés au porteur d'une copie des présentes.

In order to proceed with the recordal of this reiterative assignment agreement and have it mentioned wherever necessary, all powers are given to the bearer of a copy thereof.

Article 4 - Langue - Droit applicable - Litige

Article 4 - Language - Governing law - Disputes

Seule la version française du présent acte réitératif de cession fera foi.

Only the French version of this reiterative assignment agreement shall be binding.

Le présent acte réitératif de cession est soumis à la loi française. Toute difficulté concernant la validité, l'interprétation et/ou l'exécution du présent contrat sera soumise, à défaut de résolution amiable, à la compétence exclusive du Tribunal de Commerce de Grenoble.

This reiterative assignment agreement is subject to French law. Any dispute concerning the validity, interpretation and/or execution of this agreement, shall be submitted, failing amicable settlement, to the exclusive jurisdiction of the Commercial Court of Grenoble.

Article 5 - Date d'effet

Article 5 - Effective date

Le présent acte réitératif de cession prend effet rétroactivement au 5 décembre 2018, date de la dernière signature de l'Acte de Cession de Fonds de Commerce.

This reiterative agreement of assignment is valid as from December 5, 2018, date of the last signature of the Sale of Business.

L1
PB

Fait à Grenoble
Signed at Grenoble

En deux exemplaires originaux,

In two originals

Date 21/10/2020

Date 21/10/2020

DOLPHIN INTEGRATION représentée par la SELARL AJ PARTENAIRES
représentée par Maître Bruno SAPIN

DOLPHIN INTEGRATION represented by the SELARL AJ PARTENAIRES represented
by Maître Bruno SAPIN

Date 22. Oct. 2020

Date

DOLPHIN DESIGN représentée par Monsieur

PHILIPPE BERGER

DOLPHIN DESIGN represented by Mr



